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RM.0002.11.2019  

P R O T O K Ó Ł 

z XIV sesji Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej  

z dnia 30 grudnia 2019 r. 

 

Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2019 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 18:19 tego samego 

dnia. 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Czarnej Białostockiej przy  

ul. Torowej 14A. 

Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej p. Urszula Taudul. 

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej – 15 radnych.  

W sesji wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Eugeniusz Ciuruk 

2. Luiza Dobrowolska 

3. Dawid Jurczewski 

4. Adrian Kunda 

5. Tadeusz Malicki 

6. Edyta Piekunko 

7. Anna Siemienowicz 

8. Aneta Sobolewska 

9. Irena Staniszczak 

10. Marek Święcicki 

11. Urszula Taudul  

12. Kamil Tomaszewski 

13. Andrzej Tracewicz 

14. Helena Urban 

Nieobecni: Ewa Zglejszewska  

 

Do punktu 1  

Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad.  

Obrady otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej, p. Urszula Taudul. Powitała radnych, 

Burmistrza Czarnej Białostockiej p. Jacka Chrulskiego, pracowników Urzędu Miejskiego oraz 

przybyłych gości i mieszkańców. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że liczba radnych 

obecnych na sali obrad zabezpiecza regulaminowe kworum do podejmowania prawomocnych 

decyzji i uchwał. Poinformowała zebranych, że obrady są transmitowane w internecie  

a zarejestrowany dźwięk i obraz, w tym wizerunek i głos osób znajdujących się na sali 

konferencyjnej podczas obrad, zostanie upubliczniony na stronie internetowej gminy,  
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w Biuletynie Informacji Publicznej. Osoby fizyczne niebędące osobami publicznymi, 

zabierając głos wyrażają jednocześnie zgodę na upublicznianie ich wizerunku i danych 

osobowych. Poprosiła zebranych, aby podczas wystąpień nie używali imion i nazwisk osób 

nieobecnych na sesji i nie podawali innych danych lub informacji mogących zidentyfikować 

osoby fizyczne nieuczestniczące w dzisiejszej sesji. 

Uwag i wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.  

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej z dnia 28 listopada 2019 r. 

3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Burmistrza w okresie między sesjami Rady 

Miejskiej. 

4. Przedstawienie sprawozdania Burmistrza z realizacji Gminnego Programu Opieki Nad 

Zabytkami Gminy Czarna Białostocka na lata 2017-2020. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Czarna Białostocka na lata 2020 – 2029. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Czarna 

Białostocka na 2020 rok: 

a) przedstawienie przez Burmistrza projektu budżetu, 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej, 

d) przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii i wniosków komisji, 

e) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Czarna 

Białostocka na 2020 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czarna Białostocka na 2019 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących 

dochody budżetu gminy Czarna Białostocka instrumentem płatniczym. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują rodziny wielodzietne. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m² pasa drogowego 

dróg gminnych, których zarządcą jest Burmistrz Czarnej Białostockiej. 
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13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Czarna Białostocka. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu Zarządzenia Regionalnego Dyrektora 

Ochrony Środowiska w Białymstoku w sprawie ustanowienia planu ochrony dla 

rezerwatu przyrody „Krzemianka”. 

15. Zaakceptowanie ramowego planu pracy Rady Miejskiej na 2020 r. 

16. Zatwierdzenie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 r.  

17. Zaakceptowanie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa 

Rady Miejskiej na 2020 r.  

18. Zaakceptowanie planu pracy Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony 

Środowiska na 2020 r.  

19. Sprawy różne. 

20. Zamknięcie sesji. 

 

Do punktu 2  

Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej z dnia 28 listopada 2019 r. 

Protokół z XIII sesji Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej, której posiedzenie odbyło się  

w dniu 28 listopada 2019 r. został wyłożony w urzędzie oraz przekazany radnym pocztą  

e-mail. Uwag do protokołu nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej z dnia 28 listopada 2019 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Eugeniusz Ciuruk, Luiza Dobrowolska, Dawid Jurczewski, Adrian Kunda, Tadeusz Malicki, 

Edyta Piekunko, Anna Siemienowicz, Aneta Sobolewska, Irena Staniszczak, Marek 

Święcicki, Urszula Taudul , Kamil Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Helena Urban 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Zglejszewska  

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska przyjęła protokół z XIII sesji 

Rady Miejskiej z dnia 28 listopada 2019 r. 
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Do punktu 3  

Przyjęcie sprawozdania z działalności Burmistrza w okresie między sesjami Rady 

Miejskiej. 

Burmistrz Czarnej Białostockiej, p. Jacek Chrulski, odczytał sprawozdanie z wydanych  

w okresie od 20 listopada do 12 grudnia 2019 r. zarządzeń Burmistrza. 

Sprawozdanie z wydanych zarządzeń oraz informację z wykonania inwestycji gminnych  

i informację z przeprowadzonych postępowań przetargowych, przekazano Radnym pocztą  

e-mail (sprawozdania w załączeniu do protokołu – załącznik nr …).  

W dyskusji nad sprawozdaniami udział wzięli: Burmistrz p. Jacek Chrulski i radny p. Andrzej 

Tracewicz. 

Uwag i wniosków do sprawozdań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie jawne przedstawione Radzie Miejskiej 

sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z działalności Burmistrza w okresie między sesjami Rady Miejskiej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Eugeniusz Ciuruk, Luiza Dobrowolska, Dawid Jurczewski, Adrian Kunda, Tadeusz Malicki, 

Edyta Piekunko, Anna Siemienowicz, Aneta Sobolewska, Irena Staniszczak, Marek 

Święcicki, Urszula Taudul , Kamil Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Helena Urban 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Zglejszewska 

Stwierdza się, że Rada Miejska przyjęła sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie 

między sesjami Rady Miejskiej. 

 

Do punktu 4  

Przedstawienie sprawozdania Burmistrza z realizacji Gminnego Programu Opieki Nad 

Zabytkami Gminy Czarna Białostocka na lata 2017-2020. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Opieki Nad Zabytkami Gminy Czarna 

Białostocka na lata 2017-2020 omówił Burmistrz p. Jacek Chrulski. 

W dyskusji nad sprawozdaniem udział wzięli: radna p. Irena Staniszczak, Burmistrz p. Jacek 

Chrulski, radny p. Andrzej Tracewicz, radny p. Eugeniusz Ciuruk i radny p. Dawid 

Jurczewski.  
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Dyskusja dotyczyła głównie możliwości na zagospodarowanie kolejki wąskotorowej  

i znajdujących się na naszym terenie starych ciuchci (parowozów).  

Do przedstawionego sprawozdania Rada Miejska uwag nie zgłosiła. 

Sprawozdanie Burmistrza z realizacji Gminnego Programu Opieki Nad Zabytkami Gminy 

Czarna Białostocka na lata 2017-2020 w załączeniu do protokołu - załącznik nr..... 

 

Do punktu 5  

Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Czarna Białostocka na lata 2020 – 2029. 

Projekt uchwały szczegółowo omówiono na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 17 grudnia 2019 r. oraz 

Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu 18 grudnia 

2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Uchwalę Nr IV-00311-15/19 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Białymstoku w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czarna Białostocka na lata 2020-2023 wraz  

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2020-2029, przedstawiła Skarbnik gminy 

p. Bogusława Wojtulewicz. Omówiła projekt uchwały i sugerowane przez Skład Orzekający 

zmiany, między innymi zmianę tytułu uchwały na „w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Czarna Białostocka na lata 2020 – 2023 wraz z prognozą kwoty długu  

i spłat zobowiązań na lata 2020-2029"   

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w tej sprawie. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany tytułu uchwały na: "W sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czarna 

Białostocka na lata 2020 – 2023 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2020-2029" i pozostałych zmian zgodnie z wytycznymi RIO. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Eugeniusz Ciuruk, Luiza Dobrowolska, Dawid Jurczewski, Adrian Kunda, Tadeusz Malicki, 

Edyta Piekunko, Anna Siemienowicz, Aneta Sobolewska, Irena Staniszczak, Marek 

Święcicki, Urszula Taudul , Kamil Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Helena Urban 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Zglejszewska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, że Rada Miejska zaakceptowała zmianę tytułu 

uchwały na: "w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czarna Białostocka na lata 
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2020 – 2023 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2020-2029" oraz 

pozostałe zmiany zgodnie z wytycznymi RIO. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Czarna Białostocka na lata 2020 – 2023 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2020-2029. 

Radni, do projektu uchwały pytań, uwag i wniosków nie zgłosili. 

 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czarna Białostocka na 

lata 2020 – 2023 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2020-2029.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Eugeniusz Ciuruk, Luiza Dobrowolska, Dawid Jurczewski, Adrian Kunda, Tadeusz Malicki, 

Edyta Piekunko, Anna Siemienowicz, Aneta Sobolewska, Irena Staniszczak, Marek 

Święcicki, Urszula Taudul , Kamil Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Helena Urban 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Zglejszewska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czarna Białostocka na lata 2020 – 2023 wraz  

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2020-2029 - uchwała Nr XIV/121/19 -  

w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....). 

 

Do punktu 6  

Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Czarna 

Białostocka na 2020 rok, w tym: a) przedstawienie przez Burmistrza projektu budżetu,  

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, c) przedstawienie opinii Komisji 

Rewizyjnej, d) przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii i wniosków komisji, 

e) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Czarna 

Białostocka na 2020 rok. 

Projekt uchwały budżetowej na 2020 rok ustalony przez Burmistrza zarządzeniem Nr 104/19 

z dnia 15 listopada 2019 r. w imieniu Burmistrza Czarnej Białostockiej omówiła Skarbnik 

gminy p. Bogusława Wojtulewicz.  



str. 7 

 

W dniu 15 listopada 2019 r. projekt budżetu gminy na 2020 rok został przekazany radnym 

Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej  

w Białymstoku i Zespołowi Łomży do zaopiniowania.   

 

Treść uchwały Nr IV-00310-15/19 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Białymstoku z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały 

budżetowej na 2020 rok oraz możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego przez 

gminę Czarna Białostocka, odczytała Przewodnicząca Rady p. Urszula Taudul. Opinia jest 

pozytywna. Kopia uchwały RIO w załączeniu do protokołu (załącznik nr......). 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Anna Siemienowicz odczytała protokół Nr 9/19  

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej w dniu  

3 grudnia 2019 r., która pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Gminy Czarna Białostocka 

na 2020 rok i nie zgłosiła wniosków.  

Protokół Nr 9/19 Komisji Rewizyjnej z dnia 3 grudnia 2019 r. w załączeniu do protokołu 

(załącznik nr .....). 

 

Projekt budżetu gminy na 2020 r. radni omawiali i analizowali na posiedzeniach Komisji: 

- Komisja Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa na posiedzeniu w dniu  

26 listopada 2019 r., 

- Komisja ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska na 

posiedzeniu w dniu 27 listopada 2019 r.  

W czasie tych posiedzeń obie Komisje, tj. Komisja Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych  

i Rolnictwa oraz Komisja ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska nie 

zgłosiły wniosków do projektu uchwały budżetowej na 2020 rok i pozytywnie  

go zaopiniowały. 

Opinie odczytali ich Przewodniczący, tj: p. Helena Urban – Przewodnicząca Komisji 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa oraz p. Andrzej Tracewicz – 

Przewodniczący Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska. 

Opinie obu Komisji w załączeniu do protokołu (załącznik nr ...... i załącznik nr ….).  

 

Ponieważ Komisje nie zgłosiły swoich wniosków do projektu budżetu na 2020 rok, zajęcie 

stanowiska przez Burmistrza nie było wymagane (w trybie § 1 ust. 17 pkt 4 uchwały  

Nr XXXIX/309/10 Rady Miejskiej z dnia 31 sierpnia 2010 r. w sprawie trybu prac nad 

projektem  uchwały budżetowej). 

 



str. 8 

 

Projekt budżetu Gminy Czarna Białostocka na rok 2020, radni ponownie omówili  

na posiedzeniach Komisji w dniach 17 i 18 grudnia 2019 r.   

Przewodnicząca Rady p. Urszula Taudul otworzyła dyskusję. 

Pytań, uwag i wniosków do projektu budżetu Gminy Czarna Białostocka na rok 2020 nie 

zgłoszono, więc Przewodnicząca Rady poddała go pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Czarna Białostocka na 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Eugeniusz Ciuruk, Luiza Dobrowolska, Dawid Jurczewski, Adrian Kunda, Tadeusz Malicki, 

Edyta Piekunko, Anna Siemienowicz, Aneta Sobolewska, Irena Staniszczak, Marek 

Święcicki, Urszula Taudul , Kamil Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Helena Urban 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Zglejszewska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Czarna Białostocka na 2020 rok - uchwała Nr XIV/122/19 -  

w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....). 

 

Do punktu 7  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czarna Białostocka na 2019 rok. 

Projekt uchwały szczegółowo omówiono na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 17 grudnia 2019 r. oraz 

Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu 18 grudnia 

2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Pytań, uwag i wniosków nie było. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czarna Białostocka na 2019 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Eugeniusz Ciuruk, Luiza Dobrowolska, Dawid Jurczewski, Adrian Kunda, Tadeusz Malicki, 

Edyta Piekunko, Anna Siemienowicz, Aneta Sobolewska, Irena Staniszczak, Marek 

Święcicki, Urszula Taudul , Kamil Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Helena Urban 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Zglejszewska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Czarna Białostocka na 2019 rok - uchwała Nr XIV/123/19 -  

w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....). 

 

Do punktu 8  

Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących 

dochody budżetu gminy Czarna Białostocka instrumentem płatniczym. 

Projekt uchwały szczegółowo omówiono na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 17 grudnia 2019 r. oraz 

Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu 18 grudnia 

2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Pytań, uwag i wniosków nie było. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących 

dochody budżetu gminy Czarna Białostocka instrumentem płatniczym.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Eugeniusz Ciuruk, Luiza Dobrowolska, Dawid Jurczewski, Adrian Kunda, Tadeusz Malicki, 

Edyta Piekunko, Anna Siemienowicz, Aneta Sobolewska, Irena Staniszczak, Marek 

Święcicki, Urszula Taudul , Kamil Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Helena Urban 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Zglejszewska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu gminy Czarna 

Białostocka instrumentem płatniczym - uchwała Nr XIV/123/19 - w załączeniu do protokołu 

(załącznik nr.....). 

 

Do punktu 9  
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Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.  

Projekt uchwały szczegółowo omówiono na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 17 grudnia 2019 r. oraz 

Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu 18 grudnia 

2019 r. Obie Komisje pozytywnej opinii do projektu uchwały nie wyraziły. Wniosków  

i poprawek do projektu uchwały Komisje również nie sformułowały. 

Projekt uchwały omówił Burmistrz p. Jacek Chrulski. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: radny p. Andrzej Tracewicz, Burmistrz p. Jacek Chrulski, 

Przewodnicząca Rady p. Urszula Taudul, Zastępca Burmistrza p. Wiesław Majewski, radca 

prawny p. Andrzej Biegański, radny p. Marek Święcicki, radna p. Anna Siemienowicz, 

Sekretarz Gminy p. Joanna Borowik, radny p. Dawid Jurczewski. 

W toku dyskusji zgłoszono dwa wnioski: 

1) radny p. Marek Święcicki zaproponował ustalenie stawek opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w gospodarstwach domowych w wysokości: dla 

jednoosobowych gospodarstw – 15 zł, dwuosobowych – 29 zł, 3 os. – 42 zł, 4 os. –  

54 zł, 5 os. - 66 zł, 6 os. – 76 zł oraz 5 zł ulgi za kompostowanie;  

2) radna p. Urszula Taudul i radna p. Helena Urban zaproponowały, by w projekcie 

uchwały, w paragrafie 3 ustęp 1 punkt 1, ustalić stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w gospodarstwach domowych: jednoosobowych - 15 zł, 

natomiast w punkcie 2 - 90 zł.  

 

Przewodnicząca Rady zarządziła przegłosowanie obu zgłoszonych wniosków. 

 

Głosowano w sprawie 1 wniosku: 

ustalenia stawek opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w gospodarstwach 

domowych: 1 os. – 15 zł, 2 os. – 29 zł, 3 os. – 42 zł, 4 os. – 54 zł, 5 os. - 66 zł, 6 os. – 76 zł 

oraz 5 zł ulgi za kompostowanie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Eugeniusz Ciuruk, Tadeusz Malicki, Edyta Piekunko, Anna Siemienowicz, Aneta 

Sobolewska, Marek Święcicki, Andrzej Tracewicz 

PRZECIW (1) 

Adrian Kunda 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Luiza Dobrowolska, Dawid Jurczewski, Irena Staniszczak, Urszula Taudul , Kamil 

Tomaszewski, Helena Urban 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Zglejszewska 

Na podstawie wyników głosowania stwierdza się, że Rada Miejska przyjęła wniosek radnego 

p. Marka Święcickiego w sprawie ustalenia stawek opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w gospodarstwach domowych w wysokości: dla jednoosobowych gospodarstw 

– 15 zł, dwuosobowych – 29 zł, 3 os. – 42 zł, 4 os. – 54 zł, 5 os. - 66 zł, 6 os. – 76 zł oraz 5 zł 

ulgi za kompostowanie; 

 

Głosowano w sprawie 2 wniosku: 

w paragrafie 3 ustęp 1 punkt 1 - ustalenia stawek opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w gospodarstwach domowych: 1 os. – 15 zł, a w punkcie 2 - 90 zł. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Adrian Kunda, Irena Staniszczak, Urszula Taudul , Kamil Tomaszewski, Helena Urban 

PRZECIW (7) 

Eugeniusz Ciuruk, Dawid Jurczewski, Tadeusz Malicki, Edyta Piekunko, Anna 

Siemienowicz, Marek Święcicki, Andrzej Tracewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Luiza Dobrowolska, Aneta Sobolewska 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Zglejszewska 

Na podstawie wyników głosowania stwierdza się, że Rada Miejska odrzuciła wniosek radnej 

p. Urszuli Taudul i radnej p. Heleny Urban, by w projekcie uchwały, w paragrafie 3 ustęp 1 

punkt 1, ustalić stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w gospodarstwach 

domowych: jednoosobowych - 15 zł, natomiast w punkcie 2 - 90 zł.  

 

Przewodnicząca Rady p. Urszula Taudul przed ogłoszeniem przerwy poinformowała,  

że z przyczyn prywatnych nie może dalej uczestniczyć w dzisiejszej sesji Rady Miejskiej, 

więc do wykonywania swoich zadań wyznaczyła Wiceprzewodniczącego Rady p. Marka 

Święcickiego (za jego zgodą), przekazując mu dalsze prowadzenie dzisiejszej sesji (w trybie 

art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2019 r. poz. 

506 z późn. zm)). Po czym ogłosiła przerwę. 

Przerwa rozpoczęła o godz. 17:30 i trwała do godz. 17:43. 
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Wiceprzewodniczący Rady p. Marek Święcicki wznowił obrady. 

Zaproponował, by przerwać dalsze procedowanie uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty  

i odstąpić od jej podjęcia w dniu dzisiejszym, gdyż projekt uchwały wymaga odpowiedniego 

przygotowania (dostosowania treści do przegłosowanej przez radnych propozycji). 

Wiceprzewodniczący Rady p. Marek Święcicki zarządził głosowanie w tej sprawie. 

Głosowano w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad punktu 9, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Eugeniusz Ciuruk, Luiza Dobrowolska, Dawid Jurczewski, Adrian Kunda, Tadeusz Malicki, 

Edyta Piekunko, Anna Siemienowicz, Aneta Sobolewska, Irena Staniszczak, Marek 

Święcicki, Kamil Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Helena Urban 

NIEOBECNI (2) 

Urszula Taudul , Ewa Zglejszewska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła decyzję w sprawie 

zdjęcia z porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, 

omawianej w punkcie 9. 

W związku z tym, nieprawidłowym będzie procedowanie dwóch kolejnych uchwał w tej 

sprawie, tj. zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny 

wielodzietne oraz zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

 

Wiceprzewodniczący Rady p. Marek Święcicki zarządził głosowanie w sprawie zdjęcia  

z porządku obrad punktu 10, dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne oraz punktu 11, dotyczącego 

podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

 

Głosowano w sprawie: 
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zdjęcia z porządku obrad punktu 10, dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Eugeniusz Ciuruk, Luiza Dobrowolska, Dawid Jurczewski, Adrian Kunda, Tadeusz Malicki, 

Edyta Piekunko, Anna Siemienowicz, Aneta Sobolewska, Irena Staniszczak, Marek 

Święcicki, Kamil Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Helena Urban 

NIEOBECNI (2) 

Urszula Taudul , Ewa Zglejszewska 

Na podstawie wyników głosowania stwierdza się, że Rada Miejska zdjęła z porządku obrad 

punkt 10, dotyczący podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnienia w części  

z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują rodziny wielodzietne.  

 

Głosowano w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad punktu 11, dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości. .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Eugeniusz Ciuruk, Luiza Dobrowolska, Dawid Jurczewski, Adrian Kunda, Tadeusz Malicki, 

Edyta Piekunko, Anna Siemienowicz, Aneta Sobolewska, Irena Staniszczak, Marek 

Święcicki, Kamil Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Helena Urban 

NIEOBECNI (2) 

Urszula Taudul , Ewa Zglejszewska 

Na podstawie wyników głosowania stwierdza się, że Rada Miejska zdjęła z porządku obrad 

punkt 11, dotyczący podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji  

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości.  
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Po przyjęciu zaproponowanych zmian, brzmienie i kolejność punktów w porządku obrad 

przedstawia się następująco: 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m² pasa drogowego 

dróg gminnych, których zarządcą jest Burmistrz Czarnej Białostockiej. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Czarna Białostocka. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu Zarządzenia Regionalnego Dyrektora 

Ochrony Środowiska w Białymstoku w sprawie ustanowienia planu ochrony dla 

rezerwatu przyrody „Krzemianka”. 

13. Zaakceptowanie ramowego planu pracy Rady Miejskiej na 2020 r. 

14. Zatwierdzenie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 r.  

15. Zaakceptowanie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa 

Rady Miejskiej na 2020 r.  

16. Zaakceptowanie planu pracy Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony 

Środowiska na 2020 r.  

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie sesji. 

 

Do punktu 10  

Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m
2
 pasa drogowego 

dróg gminnych, których zarządcą jest Burmistrz Czarnej Białostockiej. 

Projekt uchwały szczegółowo omówiono na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 17 grudnia 2019 r. oraz 

Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu 18 grudnia 

2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady p. Marek Święcicki otworzył dyskusję. 

Pytań, uwag i wniosków nie było. 

Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m
2
 pasa drogowego dróg 

gminnych, których zarządcą jest Burmistrz Czarnej Białostockiej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Eugeniusz Ciuruk, Luiza Dobrowolska, Dawid Jurczewski, Adrian Kunda, Tadeusz Malicki, 

Edyta Piekunko, Anna Siemienowicz, Aneta Sobolewska, Irena Staniszczak, Marek 

Święcicki, Kamil Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Helena Urban 

NIEOBECNI (2) 

Urszula Taudul , Ewa Zglejszewska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m
2
 pasa drogowego dróg gminnych, których zarządcą 

jest Burmistrz Czarnej Białostockiej - uchwała Nr XIV/125/19 - w załączeniu do protokołu 

(załącznik nr.....). 

 

Do punktu 11  

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Czarna Białostocka. 

Projekt uchwały szczegółowo omówiono na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 17 grudnia 2019 r. oraz 

Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu 18 grudnia 

2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady p. Marek Święcicki otworzył dyskusję. 

Pytań, uwag i wniosków nie było. 

Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem jest Gmina Czarna Białostocka..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Eugeniusz Ciuruk, Luiza Dobrowolska, Dawid Jurczewski, Adrian Kunda, Tadeusz Malicki, 

Edyta Piekunko, Anna Siemienowicz, Aneta Sobolewska, Irena Staniszczak, Marek 

Święcicki, Kamil Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Helena Urban 

NIEOBECNI (2) 

Urszula Taudul , Ewa Zglejszewska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę zmieniającą 

uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest 

Gmina Czarna Białostocka - uchwała Nr XIV/126/19 - w załączeniu do protokołu (załącznik 

nr.....). 
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Do punktu 12  

Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu Zarządzenia Regionalnego Dyrektora 

Ochrony Środowiska w Białymstoku w sprawie ustanowienia planu ochrony dla 

rezerwatu przyrody „Krzemianka”. 

Projekt uchwały szczegółowo omówiono na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej,  

tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 17 grudnia 2019 r. oraz 

Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu 18 grudnia 

2019 r. Obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady p. Marek Święcicki otworzył dyskusję. 

Pytań, uwag i wniosków nie było. 

Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie uzgodnienia projektu Zarządzenia Regionalnego Dyrektora 

Ochrony Środowiska w Białymstoku w sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu 

przyrody „Krzemianka”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Eugeniusz Ciuruk, Luiza Dobrowolska, Dawid Jurczewski, Adrian Kunda, Tadeusz Malicki, 

Edyta Piekunko, Anna Siemienowicz, Aneta Sobolewska, Irena Staniszczak, Marek 

Święcicki, Kamil Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Helena Urban 

NIEOBECNI (2) 

Urszula Taudul , Ewa Zglejszewska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

uzgodnienia projektu Zarządzenia Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska  

w Białymstoku w sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu przyrody „Krzemianka” 

- uchwała Nr XIV/127/19 - w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....). 

 

Do punktu 13 

Zaakceptowanie ramowego planu pracy Rady Miejskiej na 2020 r. 

Rada Miejska nie wniosła uwag do zaproponowanego planu pracy Rady Miejskiej na rok 

2020, przygotowanego zgodnie z § 14 ust. 2 Statutu Gminy Czarna Białostocka. 

Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaakceptowania ramowego planu pracy Rady Miejskiej na 2020 r.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Eugeniusz Ciuruk, Luiza Dobrowolska, Dawid Jurczewski, Adrian Kunda, Tadeusz Malicki, 

Edyta Piekunko, Anna Siemienowicz, Aneta Sobolewska, Irena Staniszczak, Marek 

Święcicki, Kamil Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Helena Urban 

NIEOBECNI (2) 

Urszula Taudul , Ewa Zglejszewska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska zaakceptowała ramowy plan 

pracy Rady Miejskiej na 2020 . 

Plan w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....). 

 

Do punktu 14  

Zatwierdzenie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 r. 

Komisja Rewizyjna, na podstawie § 60 ust. 1 Statutu Gminy Czarna Białostocka planu 

kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2020. 

Rada Miejska nie wniosła uwag do zaproponowanego planu Komisji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Eugeniusz Ciuruk, Luiza Dobrowolska, Dawid Jurczewski, Adrian Kunda, Tadeusz Malicki, 

Edyta Piekunko, Anna Siemienowicz, Aneta Sobolewska, Irena Staniszczak, Marek 

Święcicki, Kamil Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Helena Urban 

NIEOBECNI (2) 

Urszula Taudul , Ewa Zglejszewska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska zatwierdzenia plan kontroli 

Komisji Rewizyjnej na 2020 r. 

Plan w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....). 
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Do punktu 15  

Zaakceptowanie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa 

Rady Miejskiej na 2020 r. 

Komisja Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa, na podstawie § 69 ust. 2 Statutu 

Gminy Czarna Białostocka planu pracy Komisji na rok 2020. 

Rada Miejska nie wniosła uwag do zaproponowanego planu pracy Komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaakceptowania planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa Rady 

Miejskiej na 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Eugeniusz Ciuruk, Luiza Dobrowolska, Dawid Jurczewski, Adrian Kunda, Tadeusz Malicki, 

Edyta Piekunko, Anna Siemienowicz, Aneta Sobolewska, Irena Staniszczak, Marek 

Święcicki, Kamil Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Helena Urban 

NIEOBECNI (2) 

Urszula Taudul , Ewa Zglejszewska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska zaakceptowała plan pracy 

Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa Rady Miejskiej na 2020 rok. 

Plan w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....). 

 

Do punktu 16  

Zaakceptowanie planu pracy Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego  

i Ochrony Środowiska na 2020 r. 

Komisja ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska, na podstawie  

§ 69 ust. 2 Statutu Gminy Czarna Białostocka planu pracy Komisji na rok 2020. 

Rada Miejska nie wniosła uwag do zaproponowanego planu pracy Komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

zaakceptowania planu pracy Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony 

Środowiska na 2020 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Eugeniusz Ciuruk, Luiza Dobrowolska, Dawid Jurczewski, Adrian Kunda, Tadeusz Malicki, 

Edyta Piekunko, Anna Siemienowicz, Aneta Sobolewska, Irena Staniszczak, Marek 

Święcicki, Kamil Tomaszewski, Andrzej Tracewicz, Helena Urban 

NIEOBECNI (2) 

Urszula Taudul , Ewa Zglejszewska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska zaakceptowała plan pracy 

Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej na 

2020 rok. 

Plan w załączeniu do protokołu (załącznik nr.....). 

 

Do punktu 17  

Sprawy różne. 

Radna p. Anna Siemienowicz wnioskowała o polepszenie warunków dla osób opiekujących 

się psami w domu tymczasowym przy PSZOK (wygospodarować miejsce by mogli się 

przebrać, przygotować karmę lub schronić w niepogodę). 

Burmistrz p. Jacek Chrulski odpowiedział, że dom tymczasowy AZYL mieści się przy 

PSZOK, który ma swoje przeznaczenie i inne zadanie do wykonania. Funkcjonowanie tam 

Azylu jest tylko dobrą wolą podmiotów, które prowadzą gospodarkę śmieciową (odbierają  

i przyjmują odpady na PSZOK) i na zasadzie niepisanej umowy tolerują.  

Na pytanie radnego p. Marka Święcickiego o ewentualne utworzenie schroniska na terenie 

byłej Agromy odpowiedzi udzielił Burmistrz p. Jacek Chrulski. Jest to dobre miejsce, 

przestronne, z dala od ludzi i zabudowań, ale pomysł ten został zanegowany przez 

Stowarzyszenie, które zajmuje się AZYL-em (za daleko, trudny dostęp). Funkcjonująca tam 

METANOIA pozytywnie odniosła się do pomysłu (będzie to pozytywnym elementem 

terapii). Partnerzy, z którymi rozmawiał w 2018 roku (a był to czas przedwyborczy) nie 

przejawiali chęci podjęcia działań w kierunku utworzenia schroniska. Natomiast sami nie 

powinniśmy iść w tym kierunku, bo jego przygotowanie jest bardzo kosztowne. Nie należy 

też robić schroniska, które będzie przyjmowało zwierzęta z zewnątrz. Koszty przeznaczane na 

opiekę nad zwierzętami bezdomnymi z roku na rok rosną – zaczynaliśmy od 20 tys. zł, teraz 

rocznie wynoszą 60 tys. zł.  

Radna p. Anna Siemienowicz odniosła się do wypowiedzi p. Burmistrza i prosiła o przesłanie 

na jej e-maila informacji ile kosztuje utrzymanie 1 psa w schronisku oraz informacji  

o nieruchomościach o których p. Burmistrz wspominał.  
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Radna p. Edyta Piekunko i radna p. Luiza Dobrowolska proponowały Radnym 

przeprowadzenie dobrowolnej składki na ufundowanie tablicy pamiątkowej na 50-lecie 

Szkoły Podstawowej nr 2 w Czarnej Białostockiej.  

Radni zadecydowanie poparli tę propozycję. Zbiórkę przeprowadzi radna p. Luiza 

Dobrowolska. 

 

Radny p. Kamil Tomaszewski: Pytał, czy jest możliwość, by w tabletach do głosowania był 

podgląd procedowanych projektów uchwał.  

Odpowiedzi udzielił informatyk p. Wojciech Skorulski: Tak. Będą dostępne. 

 

 Do punktu 18  

Zamknięcie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku dziennego Wiceprzewodniczący Rady zamknął sesję, 

dziękując uczestnikom za udział w obradach.  

Pełen zapis obrad (ścieżka dźwiękowa) dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej 

Gminy Czarna Białostocka w zakładce: Strona główna Rada Miejska  VIII kadencja 

Nagrania z sesji RM. 

(https://bip.um.czarnabialostocka.wrotapodlasia.pl/rada-

miejska/viii_kadencja/nagrania_z_sesji_rm/).  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokół sporządziła Bożena Kucharewicz, Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej i informacji 

publicznej. 

 

 

Przewodnicząca Rady 

 

 

Urszula Taudul 

 

Wiceprzewodniczący Rady 

 

 

Marek Święcicki 

 

 

  

http://bip.czarnabialostocka.pl/
http://bip.czarnabialostocka.pl/index.php?option=com_content&view=frontpage&Itemid=27
https://bip.um.czarnabialostocka.wrotapodlasia.pl/rada-miejska/viii_kadencja/nagrania_z_sesji_rm/
https://bip.um.czarnabialostocka.wrotapodlasia.pl/rada-miejska/viii_kadencja/nagrania_z_sesji_rm/

